

[お問合せ→](#)

## 2026 年 ChinaQT 受験サポートのご案内

こんにちは。

2026 年度の ChinaQT を受験検討中の方に女子プロの皆様にご案内です。

上海在住 6 年、職業ゴルフコーチ、ChinaQT 受験経験あり、ChinaTour 出場経験ありの近藤麗奈が、この度、JCLO 海外戦略局 中国本土運営アドバイザー 上海支部長として皆様の受験をサポート致します。

主に、現地での言語・移動・食事などのサポートを行います。

慣れない土地で、現地に慣れた日本人の日本語のサポートがあるのとないのとでは、試合への集中具合も変わってくると思います。

詳細は下記をご覧ください。

### 【QT 基本情報】

CLPGA 公式実施要項より基本的なところを抜粋しています。

詳細はページ下部に添付の公式実施要項を確認してください。

### ■エントリー期間

2025 年 12 月 17 日(水)12:00(北京時間)

※日本時間 13:00 迄

### ■エントリーフィー

**外国籍選手 : 6000 元(約 12 万円)**

中国・香港・台湾・マカオ籍 : 5000 元(約 10 万円)

### ■指定ホテル

**1 泊 600 元(12000 円)**

※他の近隣の安いホテルを探すことも可

## ■プレーフィー

	18 ホール	9 ホール
12月26日～1月4日 (試合前10日間)	950元(約19000円)	550元(約11000円)
1月5日～1月10日 (試合期間中)	380元(約7600円)	200元(約4000円)
キヤディーチップ	最低200元(4000円) ※帯同キヤディーの場合は不要	

## ■試合日程

1月5日(月)	公式指定練習日/レジストレーション
1月6日(火)	公式指定練習日
1月7日(水)	第1ラウンド(予選)
1月8日(木)	第2ラウンド(予選)※上位60名が決勝ラウンドに進出
1月9日(金)	第3ラウンド(決勝)
1月10日(土)	第4ラウンド(決勝)/選手ミーティング
1月11日(日)	中国人選手ミーティング(外国籍は参加しなくてOK)

## 【渡航スケジュール】

1月4日(日)	現地入り
1月5日(月)	公式指定練習日/レジストレーション
1月6日(火)	公式指定練習日
1月7日(水)	第1ラウンド(予選)
1月8日(木)	第2ラウンド(予選)※上位60名が決勝ラウンドに進出
1月9日(金)	第3ラウンド(決勝)
1月10日(土)	第4ラウンド(決勝)/選手ミーティング
1月11日(日)	観光&帰国

※遅くとも4日に入るスケジュールがおすすめです。

※もっと早くに入る選手もいます。

## ■サポート料金

参加人数や現地入りする日程によってお一人当たりの金額が変わります。

**最少1名、最大4名で催行します。**

**1名：25万5000円~/名**

**2名：14万7500円~/名**

**3名：9万8400円~/名**

**4名：8万3800円~/名**

※上記の金額には近藤の宿泊・航空券費用・食費・レンタカー代・帯同費が含まれます。

### 《サービス内容》

#### ・エントリーサポート

→ご自身でエントリーでもOKです。代行可。

#### ・航空券手配アドバイス

→時間や便についてアドバイスいたします。

※購入はご自身でお願いします

#### ・ホテル手配アドバイス

→大会指定ホテルでも構いませんが、他の安くて良い所を探すをお手伝いします。

※お支払いはご自身でお願い致します。

#### ・現地サポート

→食事・支払い・移動など。中国ではキャッシュレスが主流の為、あらかじめいくら現金を近藤に渡しておくと、諸々スムーズになります。その場合ももちろん領収書は発行されます。

#### ・練習補助

→練習場に同行し、動画撮影やスイングチェックなどをサポートします。

#### ・簡単な通訳

### 《上記料金に含まれないもの》

#### ・選手本人の宿泊・航空券費用

#### ・エントリーフィー

#### ・期間中のプレー代及びキャディーチップ(ハウスキャディー使用時)

#### ・期間中の練習ボール代

#### ・期間中の本人の食費やその他雑費

※基本的に選手本人にかかる経費については含まれていません。

**※上記金額での現地サポートは1月4日～11日の期間です。1月4日より前に現地入りする場合は要相談となります。**

## ■帯同者プロフィール

### 自己紹介



#### 近藤麗奈 KONDO REINA

1995年10月30日 愛知県名古屋市出身

2019年6月～ RIZAPGOLF上海店オープンに伴い、駐在員として中国に来る。

2020年4月～ コロナ禍となり、日本に帰れなくなる。

2021年1月～ RIZAPGOLF上海で働きながら、CLPGAツアーに挑戦

2022年1月～ RIZAPGOLF上海 撤退～退職～独立

2022年1月～ 上海近麗ビジネスコンサルティング会社設立

2022年3月～ GOLFZON PARK古北店にてゴルフレッスン再開

#### 保有資格

- USGTF JAPAN LEVEL3 認定コーチ
- JGFO認定トレーナー
- Sports Box AI LEVEL1認定コーチ
- 上海ゴルフ協会認定プロゴルファー





## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息

### 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

比赛日期 <b>Date</b>	2026 年 1 月 5 日（星期一）-1 月 10 日（星期六） 5th Jan. Monday—10th Jan. Saturday 2026
球员报到 <b>Registration</b>	1 月 5 日(周一) 5 <sup>th</sup> Jan. (Mon): 7: 00-16: 00
比赛场地 <b>Venue</b>	神州高尔夫球会, 海南万宁, 西场 (West Course) 地址: 海南省万宁市东澳镇神州半岛旅游度假区 电话: (86)0898-36220000 <b>The Dunes at Shenzhou Peninsula, Wanning, Hainan [ West Course ]</b> Address: Shenzhou Peninsula Resort District, Wanning, Hainan Address in Chinese: 海南省万宁市东澳镇神州半岛旅游度假区 Tel: (86)-0898-36220000
联系方式 <b>CONTACT</b>	赛事总监 Tournament Director: 李秋尘 Travis Li <a href="mailto:TravisLi@clpga.org">TravisLi@clpga.org</a> 球员服务 Player Service: 袁升越 Liz Yuan <a href="mailto:Tour@clpga.org">Tour@clpga.org</a> 赛事秘书 Tournament Secretary: 徐思雨 Katrina Xu <a href="mailto:Katrinasiyuxu@clpga.org">Katrinasiyuxu@clpga.org</a> 中国女子职业高尔夫球巡回赛 China LPGA Tour (0086)010-67158937 <a href="http://www.clpga.org">www.clpga.org</a>
总奖金 <b>Prize Money</b>	无 Null
参赛名额 <b>Field</b>	不超过 144 人。 Maximum 144 Players.
赛制 <b>Format</b>	4 轮 72 洞 个人比杆赛。 两轮比赛过后, 前 60 名球员 (含并列) 晋级。 若任何一轮单轮成绩达到或超过 88 杆, 则将直接取消选手的参赛资格。 4 Rounds( 72 Holes ) Individual Stroke Play. Cut line for final rounds will be at the top 60 players (including ties). Player will be retired if her score is over 16(including 16) after each round.



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

<b>报名费</b> <b>Entry Fee</b>	<p>报名费: 内地及港澳台球员报名费人民币 5000 元, 外籍球员 6000 元 报名截止日: 2025 年 12 月 17 日中午 12:00 (北京时间) Entry Fee: ¥6,000 RMB (¥5,000 RMB for Mainland China/ HK/ MC/Chinese Taipei Players) Entry Deadline: 12:00pm 17<sup>th</sup> Dec. 2025, Beijing Time.</p>
<b>报名</b> <b>Entry</b>	<p>球员需登录女子中巡官方网站, 浏览 2026 年赛程, 提交报名申请并在线缴纳报名费。 女子中巡官网 <a href="http://www.clpga.org">www.clpga.org</a> ↓ 点击“赛程”一栏, 年份选择“2026”点击“中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试” 进入报名界面, 点击报名信息填写并支付报名费 ↓ 球员可发送邮件至 <a href="mailto:tour@clpga.org">tour@clpga.org</a> 再次确认报名结果</p> <p><b>注意:</b></p> <p class="list-item-l1">● 报名费在任何情况下均不予退还, 请各位球员在提交报名前慎重考虑。</p> <p class="list-item-l1">● 参赛名单将于每周三中午 12:00 (北京时间) 在女子中巡官网更新。名单会随报名及参赛次序调整, 出现姓名并不代表最终确认参赛。最终名单以报名截止日公布为准。</p> <p class="list-item-l1">● 如果无法使用微信支付或支付宝支付, 可以对公付款并备注球员姓名+2026 资格考试,</p> <p>CLPGA 账户信息如下:</p> <p>账户名称: 中女职业高尔夫赛事(北京)有限公司 开户行: 交通银行北京亚运村支行 银行账号: 110060210018170100115</p> <p>Please apply entry on CLPG Tour official website. Please note player need to submit entry fee online before the entry closed, otherwise the entry will not be accept. Player has the responsibility to confirm the application with CLPG Tour.</p> <p><b>HOW TO APPLY ENTRY:</b></p> <p>Enter CLPG Tour official website: <a href="http://www.clpga.org">http://www.clpga.org</a></p> <p>↓ Click “Schedule”-“2026”-“CLPG Tour Qualifying Tournament”</p> <p>↓ Log in to sign up and complete payment</p> <p>↓ Please double check your payment with CLPG Tour via <a href="mailto:tour@clpga.org">tour@clpga.org</a></p> <p><b>NOTE:</b></p> <p class="list-item-l1">● The entry fee will NOT refunded for any reason ( no matter the player withdraw before or after</p>



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

参赛次序 <b>Player Eligibility</b>	<p>entry deadline).</p> <ul style="list-style-type: none"><li>The entry list will be updated every Wednesday at 12:00 p.m. (Beijing Time) on the CLPG TOUR website. The list is subject to change, and inclusion does not guarantee a confirmed spot. The final field will be announced on the entry deadline.</li><li>If you cannot pay online( WeChat Pay/ Alipay), Cross-Border Payment can be used. CLPGA Account information as follows:</li></ul> <p>Account Name: CLPG TOUR (BEIJING) LTD.</p> <p>Company registered Address: Room531, No.80 Tiantan East Road, Dongcheng District, Beijing, P.R. China</p> <p>Bank: BANK OF COMMUNICATIONS BEIJING BRANCH</p> <p>Bank Address: No 4, Anhuili Block 2, Chaoyang District, Beijing, China</p> <p>SWIFT Code: COMM CNSHBJG</p> <p>Account Number: 110-0602-1001-8170-100-115</p> <p><b>类别 Category1: 女子中巡积分榜 CLPGA Order of Merit</b> <a href="https://www.clpga.org/Rankinfo?ranktype=jifenrank&amp;lang=en&amp;year=2025">https://www.clpga.org/Rankinfo?ranktype=jifenrank&amp;lang=en&amp;year=2025</a> 截至 2026 CLPG TOUR Q SCHOOL 报名截止日时，在 2025 赛季 CLPG TOUR 年终积分榜上排名第 61 位至第 120 位（含并列）的会员。 As of the 2026 CLPG TOUR Q School entry deadline, members ranked No. 61 to No. 120 (including ties) on the 2025 CLPG TOUR Order of Merit are eligible.</p> <p><b>类别 Category2: 起点中巡积分榜 CLPGQ Order Of Merit</b> <a href="http://www.clpgq.com/index.php/Home/Rank/pointRank/year/2025.html">http://www.clpgq.com/index.php/Home/Rank/pointRank/year/2025.html</a> 截至 2026 CLPG TOUR Q SCHOOL 报名截止日时，在 2025 赛季起点中巡年度积分榜上排名第 11 至第 30 位（含并列）的女子球员。 As of the 2026 CLPG TOUR Q School entry deadline, female players ranked No. 11 to No. 30 (including ties) on the 2025 CLPGQ Order of Merit are eligible.</p> <p><b>类别 Category3:世界排名 Rolex Women's World Golf Rankings (WWGR)</b> <a href="https://www.rolexrankings.com/rankings">https://www.rolexrankings.com/rankings</a> 截至 2026 CLPG TOUR Q SCHOOL 报名截止日时,在劳力士世界女子高尔夫积分排名中排名前 1000 的女子球员。 As of the 2026 CLPG TOUR Q School entry deadline, female players ranked within the top 1000 on the Rolex Women's World Golf Rankings (WWGR) are eligible.</p> <p><b>类别 Category4: 世界业余排名 World Amateur Golf Ranking (WAGR)</b> <a href="https://www.wagr.com/womens-ranking">https://www.wagr.com/womens-ranking</a> 截至 2026 CLPG TOUR Q SCHOOL 报名截止日时（以 12 月 10 日更新的排名为准），在世界业余高尔夫排名中排名前 600 的女子球员。 As of the 2026 CLPG TOUR Q School entry deadline(based on the WAGR update as of December 10), female players ranked within the top 600 on the World Amateur Golf Ranking (WAGR) are eligible.</p> <p>注 1：以上类别入选顺序将依据报名截止时的排名先后次序确定。若上述类别尚未录满，剩余名</p>
-----------------------------------	---



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

额将按照报名支付时间先后顺序依次录取。

注 2: 报名费支付成功视为你的报名已提交完成，并不意味着你已经确认在参赛名单里，请以报名截止日公布的参赛名单为准。

注 3: 于 2026 年 1 月 7 日至 6 月 30 日期间年满 16 周岁的球员可报名参加本届资格考试。如球员通过资格考试，其女子中巡注册球员的身份将冻结至年满 16 周岁当天方可生效，在此之前该球员被视为非巡回赛注册球员。

**注 4: 报名费在任何情况下均不予退还，请各位球员在提交报名前慎重考虑。**

Note1:The entry priority will be determined according to the ranking position as of the entry deadline. If spots remain after filling the above categories, the remaining places will be allocated on a first-come, first-served basis according to the time of entry fee payment received.

Note2:Payment of the entry fee confirms that your application has been submitted, but it does not guarantee a place in the final field. Please refer to the official entry list published on the entry deadline for confirmation.

Note3:Players at the age of 16 during the period from January 7, 2026, to June 30, 2026, may enter for the Q School. If a player passes the Q School, the identity as the member of CLPG Tour will remain valid until her 16-year-old birthday, before which the player is considered as a non-member of CLPG Tour.

**Note4:The entry fee is non-refundable under any circumstances. Players are advised to consider their entry carefully before submitting the application.**

报名的业余球员高尔夫技能水平需达到 USGA 差点指数 4.0 及下，否则巡回赛有权在资格赛开始后根据球员的实际情况取消其参赛资格，且报名费不予以退还。

### 注意：

- 球员通过资格考试需签署《中国女子职业高尔夫球巡回赛球员申请确认函》注册成为巡回赛会员，业余球员签署《中国女子职业高尔夫球巡回赛球员申请确认函》后将自动丧失业余身份。
- 在参与中国女子职业巡回赛官方认证赛事和资格赛期间，如球员未满 18 周岁，须有监护人或经巡回赛认可的陪同人陪伴参赛。
- 所有中国大陆参赛球员需在获得女子中巡资格后注册成为中高协个人会员（专业会员）。

A player must have a golf skill level of 4.0 and below on the USGA Handicap Index, otherwise the Tour reserves the right to disqualify the player after the start of the qualifying tournament and the registration fee will not be refundable.

### NOTE:

- Players who passed the Qualifying Tournament are required to sign “CLPG Tour Membership Application Confirmation”. Please note the Amateur status will be automatically lost once an amateur sign the “CLPG Tour Membership Application Confirmation” form.
- Players MUST be accompanied by guardians or escorts approved by guardians if they are under the age of 18 during the Q School or any CLPG Tour official sanctioned tournaments.



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11月13日 Updated by November 13, 2025

1. 四轮过后， 2026年中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试中排名第1-30名(含并列)的球员将获得中国女子职业高尔夫球巡回赛2026赛季参赛资格及次序第8条款的排位。
2. 四轮过后，尚未获取中国女子职业高尔夫球巡回赛2026赛季参赛资格的排名第31- 40 (含并列)的球员将获得中国女子职业高尔夫球巡回赛2026赛季参赛资格及次序第12条款的排位。
3. 四轮过后，尚未获取中国女子职业高尔夫球巡回赛2026赛季参赛资格的排名最好的10位已晋级中国内地（含并列）的球员将获得中国女子职业高尔夫球巡回赛2026赛季参赛资格及次序第13条款的排位。
4. 报名参加2026年中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试但未通过或者未激活身份的非巡回赛注册球员可根据中国女子职业高尔夫球巡回赛2026赛季参赛资格及次序第15条款在非巡回赛注册球员状态下报名参赛，当多位球员申请时则根据提交报名顺序决定参赛次序。该球员所获奖金不计入女子中巡奖金榜和积分榜，次数也不计入参赛场次。

### 晋级方式

### Qualification

#### 注：

出于资格排序考虑，所有获得资格的人成绩相同时按照比较记分卡的方式决定优先次序。如果有并列情况出现，则采用记分卡比较的方式进行排名。先从决赛轮后 18 洞成绩进行比较，如有并列，再比较后 9 洞成绩、后 6 洞、后 3 洞直至分出结果。如还有并列，则采用从 18 号洞倒推的成绩进行比较，直至分出结果。

1. After 4 rounds top 30 (including ties) players will be qualified to be the member of 2026 CLPG Tour in accordance with 2026 CLPG Tour Exemption Categories 8.
2. After 4 rounds players in position 31-40 (including ties) not otherwise exempt will be qualified to be the member of 2026 CLPG Tour in accordance with 2026 CLPG Tour Exemption Categories 12.
3. After 4 rounds top 10 (including ties) mainland Chinese players not otherwise exempt will be qualified to be the member of 2026 CLPG Tour in accordance with 2026 CLPG Tour Exemption Categories 13.
4. Players who register but failed to pass the 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament, can enter for the Tour under non-member status in accordance with 2026 CLPG Tour Exemption Categories 15. The competing order shall be determined in line with the sequence of application in case of multiple applications. Prize money will not be listed in CLPG Tour Order of Merit and the number of participate.

#### NOTE:

When deciding the final category, ties will be broken in the following order: This will be resolved by considering the last 18 holes played and last nine, last six and last three holes of the last round. If there is still a tie, the result will be decided on the scores of the 18th hole, 17th hole, 16th hole... Etc.



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

<b>比赛条件</b> <b>Tournament Conditions</b>	<p>一、 新凹槽规定 二、 在合规列表上的一号木杆头 (<a href="https://www.randa.org/explore-equipment/conforming-driver-list">https://www.randa.org/explore-equipment/conforming-driver-list</a>)</p> <p>1. New Groove Condition 2. Driver Head included in The List of Conforming Driver Heads (<a href="https://www.randa.org/explore-equipment/conforming-driver-list">https://www.randa.org/explore-equipment/conforming-driver-list</a>)</p>
<b>赛事日程</b> <b>Schedule</b>	<p>1 月 5 日(周一) 5<sup>th</sup> Jan. (Mon): 球员报到/官方练习日 Registration&amp; Practice Day 1 月 6 日(周二) 6<sup>th</sup> Jan. (Tue): 官方练习日 Practice Day 1 月 7 日(周三) 7<sup>th</sup> Jan. (Wed): 第一轮 Round 1 1 月 8 日(周四) 8<sup>th</sup> Jan. (Thu): 第二轮 Round 2 1 月 9 日(周五) 9<sup>th</sup> Jan. (Fri): 第三轮 Round 3 1 月 10 日(周六) 10<sup>th</sup> Jan. (Sat): 第四轮/球员会议 Round 4/Players' Meeting 1 月 11 日(周日) 11<sup>th</sup> Jan. (Sun): 中国球员会议 Chinese Players' Meeting</p>
<b>运输安排</b> <b>Transportation</b>	<p>练习轮：四人组开车进行。 正赛：第一轮、第二轮四人组开车进行；第三轮、第四轮三人组走路进行。 Practice Round: 4 Balls, Buggy Only. Tournament Round: R1&amp; R2: 4 Balls, Buggy Only. R3&amp; R4: 3 Balls, Walk Only.</p>
<b>费用</b> <b>Fees</b>	<p><b>赛前十天期间 (12 月 26 日-1 月 4 日)</b> -球员试场打球费用为 RMB 950/18 洞, RMB 550/9 洞，不分平\假日，价格含果岭费、球童费、球车费、更衣柜、保险费，球童小费另付。如单人乘坐球车，无单车差费用。赛前 10 天可自带球童，收费价格不变。 -球员必须支付球童小费-最低 200 元/18 洞。 -球员使用切杆和推杆练习果岭价格：80 元/小时。 -球员使用练习场（打垫）价格：80 元/筐（约 100 粒球）。 -真草打位：240 元/小时。</p> <p><b>赛事期间 (1 月 5 日-1 月 10 日)</b> 赛事周期间，使用球会球童下场费用为 RMB 380/18 洞, RMB 200/9 洞。含果岭费、球童费、手拉车、更衣柜、保险费，球童小费另付（球员须支付球童小费-最低 200 元/18 洞）。球员</p>



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

自带球童下场，下场费用为 RMB 300/18 洞，RMB 150/9 洞。含果岭费、球童费、手拉车、更衣柜、保险费。

### 练习场与练习果岭：

赛事周期间，练习场与练习果岭在球员下场前免费提供一筐球（约 100 粒球）给球员练习，超出或其他时段后按 80 元/小时。

注：赛事周练习场提供服务时段为 06:00-18:00；

练习场所有消费须在练习场支付。

### 赛事周期间午餐（1月 5 日-1月 10 日）

球会提供球员及球员嘉宾优惠用餐价格：套餐 88 元/人，其他时段按餐牌价收费。

### 10 days before the Tournament week (26<sup>th</sup> Dec.-4<sup>th</sup> Dec.)

- Package fee for local/own caddie is RMB 950/18 holes( RMB 550/9 holes) on weekday/weekend.
- These fees include green fees, caddie fees, buggy fees, locker fees, insurance fees.
- Club Caddie tips is RMB 200/18holes minimum.
- If player use their own caddies, the same caddie fee will apply.
- Driving Range(Mat): RMB 80/basket ( 100 balls); Putting& chipping green: RMB 80/hour.
- Driving Range(Real grass): RMB 240/hour.

### During Tournament week (5<sup>th</sup> Jan.-10<sup>th</sup> Jan.)

- Package fee for club caddie is RMB 380/18 holes, RMB 200/9 holes.
- Club Caddie tips is RMB200/ 18holes minimum.
- Package fee for own caddie is RMB 300/18 holes, RMB 150/9 holes.
- These fees include green fees, caddie fees, buggy fees, locker fees, insurance fees.
- Driving range& practice green** provide one basket (about 100 balls) free of charge for players to practice before they go off the course, and charge 80 yuan/hour after exceeding.

Note:

Driving range& practice green are available from 06:00 to 18:00 during tournament week;  
All charges must be paid in the range.

### Lunch (5<sup>th</sup> Jan.-10<sup>th</sup> Jan.)

- The Lunch (order set) for player and players' guest is 88 RMB/per in the golf club.
- In the rest of time, the meal will be charged according to the menu.



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

	<p>练习轮球员须至球会前台开卡，正赛无须开卡。</p> <p>前台可以领取更衣柜钥匙，需要缴纳 200 元现金押金，比赛结束后还回前台。</p> <p><b>球员每天开球前须先至前台先支付打球费。</b></p> <p><b>Lockers</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>-Player could get consumption card at <b>reception desk</b> in practice rounds.</li><li>-Player need to pay RMB200 for deposit and if locker key needed.</li></ul> <p><b>*Player is required to check out by the consumption card at the club house reception desk every day.</b></p>
<b>练习时间安排</b>	<p>练习时间均可提前一天上午 9 点在赛事办公室进行预约，4 人组。</p> <p>练习轮开车进行，不可陪走。</p> <p>1 月 5 日（周一）-1 月 6 日（周二）</p> <p>1 号洞 7:30 - 12:00</p> <p>10 号洞 7:30 - 9:00 (如需继续打前 9 洞必须到赛事办公室现场预约)</p> <p>12:10 及后续 Tee Time 的预约将于球场前台进行，且可能会与球场会员/嘉宾并组。</p> <p><b>*练习场开放时间：</b></p> <p>1 月 5 日（周一）-1 月 6 日（周二） 07:00 - 17:30</p> <p>1 月 7 日（周三）-1 月 8 日（周四） 05:40 - 17:30</p> <p>1 月 9 日（周五） 06:00 - 17:30</p> <p>1 月 10 日（周六） 06:00 - 09:30 (最后一组发球结束)</p> <p><b>Practice</b></p> <p><b>Arrangement</b></p> <p><b>4 balls in a group. Practice in buggy. No spectators allowed on course.</b></p> <p><b>Player can book tee-time for other players in her group.</b></p> <p><b>5<sup>th</sup> Jan.-6<sup>th</sup> Jan.( Monday/ Tuesday):</b></p> <p>7:30-12:00, Start from 1#TEE, maximum 4 players in a group.</p> <p>7:30-12:00, Start from 10#TEE, 9holes only for those starting from 10th tee then reservation sheet must be used at tournament office.</p> <p>After 12:00: Sign-up practice tee time at the clubhouse reception desk. (Sharing tee time with golf club guest)</p> <p><b>Driving Range</b></p> <p>5<sup>th</sup> Jan.-6<sup>th</sup> Jan.: 07:00-17:30</p> <p>7<sup>th</sup> Jan.-8<sup>th</sup> Jan.: 05:40-17:30</p> <p>9<sup>th</sup> Jan.: 06:00-17:30</p> <p>10<sup>th</sup> Jan.: 05:30-09:30</p>



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

<p><b>官方活动（重要）</b> <b>Official Function</b></p>	<p><b>一、集体合照</b> 第四轮结束后，所有通过本次资格考试获得 2026 年女子中巡参赛资格的球员参加集体合照仪式。 时间：2026 年 1 月 10 日预计 <b>15:00</b>，位于出发广场附近。 <b>所有获得资格的球员须在场等候拍照，如有缺席或迟到，巡回赛有权驳回该球员 2026 年女子中巡注册球员资格。</b></p> <p><b>二、球员会议</b> 所有通过本次资格考试获得 2026 年女子中巡参赛资格的球员，<b>必须</b>参加第四轮比赛结束后的球员会议，如有缺席或迟到，巡回赛有权驳回该球员 2026 年女子中巡注册球员资格。 时间：2026 年 1 月 10 日预计 <b>15:30</b>，位于赛事办公室。</p> <p><b>三、高尔夫球运动员职业生涯规划及发展方向讲解（李红）</b> 所有通过本次资格考试获得 2026 年女子中巡参赛资格的中国大陆籍球员，<b>必须</b>参本会议，如有缺席或迟到，巡回赛有权驳回该球员 2026 年女子中巡注册球员资格。 预计时间：2026 年 1 月 11 日 07: 30~12: 00（官方酒店会议室）</p> <p><b>1. Group Photo</b> - Players who are qualified to become the member of CLPG Tour 2026 are <b>MANDATORY</b> to take group photo following the final round. - Date: <b>15:00</b>(Estimated)@starting area 10<sup>th</sup> Jan. 2026 - All qualified players are required to be present for the group photo shoot. - In case of absence or tardiness, the Tour reserves the right to reject the player's registration as a member of the 2026 CLPG Tour.</p> <p><b>2. Players' Meeting</b> -Players who are qualified to become the member of CLPG Tour 2026 are <b>MANDATORY</b> to attend player's meeting in tournament office following the final round. Otherwise, the Tour reserves the right to reject the player's membership status of CLPG Tour 2026. -Date: <b>15:30</b> (Estimated) 10<sup>th</sup> Jan. 2026</p>
<p><b>码数本</b> <b>Yardage book</b></p>	<p>码数本由俞顽峰先生绘制，售价 100 人民币。 自 <b>1 月 4 日</b> 起球员可在赛事办公室购得。 Yardage book will be produced for the tournament by Clark YU. The cost of a yardage book is RMB100. It will be available for purchase at the tournament office from 4<sup>th</sup> Jan. 2026.</p>



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

	<p><b>万宁神州半岛假日度假酒店</b></p> <p>地址: 海南省万宁市凤凰路 666 号, 距离会所 3 公里, 开车 8 分钟。</p> <p>*请填写附件订房表, 并发送邮件: <b>holiday.qiu@holidayinnwanning.com</b></p> <p>如对订房有疑问或其他需求, 请直接联系邱女士+<b>86 15308908840</b></p> <p>*订房截止日期: <b>北京时间 2025 年 12 月 27 日 12:00</b></p>
<b>官方酒店</b> <b>Official Hotel</b>	<p><b>Holiday Inn Resort Wanning Shenzhou Peninsula</b></p> <p>Hotel is located out of the Golf Club. Approximately 8 minutes by car.</p> <p>Address: No. 666 Fenghuang Road, Wanning, Hainan, China</p> <p>Address in Chinese: 海南省万宁市神州半岛旅游度假区</p> <p><b>Note:</b></p> <p>*Player need to contact hotel directly for room reservation, Sent the hotel booking form to the hotel directly. (Mail Address: <b>holiday.qiu@holidayinnwanning.com</b>)</p> <p>*If you have any queries for hotel booking, please contact Ms. Qiu directly-<b>+86 15308908840</b>.</p> <p>*Deadline of Reservation: <b>12:00p.m. 27<sup>th</sup> December 2025 Beijing Time.</b></p>
<b>官方酒店-球场</b> <b>Official Hotel-Golf Club</b>	<p>赛事周期间“官方酒店-球会”安排有穿梭车, 时刻表请见公告栏。</p> <p>There is the shuttle bus during tournament week.( Official hotel-golf club)</p> <p>Please see the shuttle bus arrangement on notice board on-site.</p>
<b>机场</b> <b>Airport</b>	<p><b>推荐机场: 三亚凤凰国际机场</b></p> <p>机场至球场驾车距离大约 123 公里, 106 分钟车程。</p> <p>球会提供比赛结束当天 (球员会议结束后, 球会出发) 和隔天 (中国球员会议后) 的免费送机车辆 (均前往三亚机场), 具体送机时间将在赛事周公布在公告栏, 如需乘坐请在比赛现场进行登记。</p> <p><b>Recommended airport: Sanya Phoenix International Airport(SYX)</b></p> <p>Driving distance from airport to golf club is about 123 km. Approximately 106 minutes by car.</p> <p>Golf club provides free departure bus to Sanya Airport after Players' Meeting on 10<sup>th</sup> Jan. and Chinese players' meeting on 11<sup>th</sup> Jan.</p> <p>The specific departure will published on the notice board. If you need to take a ride, please register in tournament office.</p>



## 2026 中国女子职业高尔夫球巡回赛资格考试- 赛事信息 2026 CLPG Tour Qualifying Tournament – Fact Sheet

——更新于 11 月 13 日 Updated by November 13, 2025

场地设置 <b>Course Yardage</b>	后续公布 To be confirmed and published
邀请函 <b>Invitation Letter</b>	中国目前对部分国家实行免签政策，球员可自行确认是否符合免签条件。如需办理签证并开具邀请函，请将护照资料页扫描件发送至 <a href="mailto:intern@clpga.org">intern@clpga.org</a> ，我们将协助办理。 China currently implements a visa-free policy for certain nationalities. Players may check whether they are eligible for this exemption. If an invitation letter is required for visa application, please send a copy of your passport photo page to <a href="mailto:intern@clpga.org">intern@clpga.org</a> , and we will assist with the issuance.
其他 <b>Others</b>	*球场内不可以存包。 *球童小费建议现金支付，如无移动支付设备，请自备现金。 *可以使用测距仪,仅限测量距离。 *Bag storage is <b>NOT</b> available in the club house. *Caddie tips are recommended to be paid in cash. If mobile payment device is not available, please bring your own cash. *Distance Measuring Device is allowed during Tournament Rounds, only for distance information.

中国女子职业高尔夫球巡回赛 CLPG Tour

Tel: (86)10-67158937 Fax:(86)10-87765441

巡回赛电子邮箱 E-mail: [tour@clpga.org](mailto:tour@clpga.org) 官方网址 Official web: [www.clpga.org](http://www.clpga.org)